
Protokół Nr 12/2019 
z dnia 14 października 2019 roku 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu 
Rady Gminy Dąbrówka

Dnia 14 października 2019 roku w Urzędzie Gminy Dąbrówka odbyło się posiedzenie 
Komisji Oświaty, Kultury i Sportu Rady Gminy Dąbrówka. Posiedzenie komisji trwało od 
godz. 1630 do godz. 1750 
W posiedzeniu udział wzięli:
Członkowie komisji: lista obecności w załączeniu do protokołu, 
oraz:

- Dorota Wróbel -  Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka,
- Agnieszka Adam - Skarbnik Gminy,
- Anna Maniecka- Dyrektor GCK i GBP,
- Lidia Sikorska-Księżnik- stanowisko ds. Promocji i współpracy z organizacjami 
pozarządowymi.

Przebieg posiedzenia komisji

Ad. 1 Przewodnicząca komisji dokonała otwarcia posiedzenia stwierdzając kworum. 
Przedstawiła proponowany porządek obrad i poddała go pod głosowanie.

Tematem posiedzenia komisji będzie:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przedstawienie Sprawozdania z wykonania planów finansowych gminnych instytucji 

kultury Gminy Dąbrówka za I półrocze 2019 r.
3. Wnioski do budżetu na 2020 rok.
4. Rozpatrzenie podań do komisji.
5. Sprawy różne.
6. Zakończenie posiedzenia.

Głosowanie:

„ Za 5 głosy 
„ Przeciw 0 głosów

Porządek posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie.



Ad.2 Przedstawienie Sprawozdania z wykonania planów finansowych gminnych 
instytucji kultury Gminy Dąbrówka za I półrocze 2019 r.

Pani Anna Maniecka przedstawiła Sprawozdanie z wykonania planów finansowych gminnych 
instytucji kultury Gminy Dąbrówka za I półrocze 2019 r.

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawione sprawozdanie.

Ad. 3 Wnioski do budżetu na 2020 rok.

Komisja przedstawiła następujące wnioski do budżetu:
- zabezpieczenie środków/wyodrębnienie w budżecie na stypendia sportowe;
- rozbudowa szkoły we Wszeborach;
- zwiększenie środków na bieżące wydatki w szkołach(remonty).

Ad. 4 Rozpatrzenie podań do komisji.

Do komisji wpłynęło podanie od Dyrektora Publicznej Szkoły Podstawowej im. Bitwy 
Warszawskiej 1920 r. w Józefowie Pani Małgorzaty Kozioł z prośbą o sfinansowanie nagród 
w międzyszkolnym konkursie plastycznym związanymi z obchodami Świąt Bożego 
Narodzenia.
Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy wniosek przyznając kwotę 400 zł.

Dyrektor Publicznej Szkoły Podstawowej im. Adeli Goszczyńskiej we Wszeborach Pani 
Małgorzata Szczepanik złożyła pismo wskazujące kierunki poprawy warunków pobytu 
uczniów i pracowników na terenie szkoły.
Komisja zapoznała się z powyższą informacją.

Ad. 5 Sprawy różne.
Pani Lidia Sikorska-Księżnik przedstawiła informację na temat Uchwały w sprawie 
przyznawania stypendium Wójta za wybitne osiągnięcia artystyczne i sportowe. Stypendia dla 
dzieci Szkół Podstawowych, ponadpodstawowych do 26 roku życia. Komisja uznała, iż 
pierwszym krokiem w realizacji powyższego jest zabezpieczenie środków w budżecie na 
powyższy cel.

Ad. 6 Zakończenie posiedzenia.
Po wyczerpani powyższego porządku zamknięcia posiedzenia dokonał prowadząca, dziękując 
obecnym za udział.

Na tym protokół zakończono.


